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UNIFIL Vereniging

www.unifilvereniging.nl   
info@unifilvereniging.nl

Sociale media NUV 
facebook.com/UnifilVereniging
facebook.com/ned.unifil.vereniging

De Nederlandse UNIFIL Vereniging (NUV) 
is in 1999 opgericht en is in principe 
alleen vóór Unifillers, Dutchbatt en 
Dutch Infantry Coy en hun familieleden. 
De NUV heeft zich voor de periode 2016-
2020 het volgende ten doel gesteld:

Saamhorigheid
Saamhorigheid werd in Libanon als een 
groot goed ervaren en is de basis van 
onze vereniging. De NUV ondersteunt 
dit door ontmoetingsmomenten te 
organiseren of te ondersteunen met 
faciliteiten. SHARING MOMENTS! Lid 
zijn van onze vereniging moet voelen 
als ‘thuis’ komen, verbonden met ‘toen 
en nu’. Het ‘wij-gevoel’ straalt trots uit, 
versterkt de onderlinge band en heeft 
een duidelijke en positieve uitstraling 
naar onze omgeving. Het draagt bij 
aan de herkenning en erkenning van 
UNIFIL als missie en onszelf als UNIFIL 
veteranen. Iedere vijf jaar wordt door 
de NUV een grote landelijke reünie 
georganiseerd.

Informatie en communicatie
Het is belangrijk om onze missie op de 
kaart te houden en te bewaren voor 
de toekomst. De NUV streeft naar een 
genuanceerd beeld van de missie, haar 
veteranen en hun ervaringen. Goede 
contacten en samenwerking met de 
pers/media, Defensie, ons eigen 44 
Pantserinfanteriebataljon RI JWF, orga-
nisaties voor veteranen en bijv. militaire 
musea zijn essentieel. Het verenigings-
blad Dubbel Vier verschijnt eens per 
drie maanden en wordt breed gelezen! 
De vereniging heeft een eigen website 
en is actief op sociale media. Actueel 
nieuws over activiteiten, veteranenda-
gen en veteranen in het algemeen dra-
gen bij aan verbondenheid. Er is een 
factsheet ontwikkeld met achtergrond 
en informatie over de missie. De ambitie 
is om in de komende jaren te zorgen 
voor een database met gegevens, 
feiten/gebeurtenissen, namenlijsten, 
kaarten, foto’s van posten en materieel 
en mensen, etc.

Belangenbehartiging 
Binnen de mogelijkheden die het be-
stuur heeft, informeert de NUV instan-
ties zoals Defensie, de IGK (tevens belast 
met veteranenzaken), de defensieom-
budsman, politici, organisaties voor ve-
teranen etc. en stelt als dat nodig is de 
specifieke omstandigheden van onze 
veteranen aan de orde. We willen luis-
teren naar dat wat er leeft en goede, 
functionele contacten hebben met onze 
leden en alle betrokkenen. In de komen-
de vijf jaar wil de NUV uitgroeien tot DE 
belangenbehartiger van én voor alle 
Unifillers.

Representatie
De NUV komt binnen haar 
mogelijkheden op voor de belangen 
van Unifillers. Daarbij streven wij naar 
herkenning, erkenning en waardering. 
Periodiek overleg vindt plaats met het 
Ministerie van Defensie, de Politiek, 
RI JWF, het Veteranen Platform (VP), 
het Veteraneninstituut (VI), De Basis, 
gelijkgestemde veteranenorganisaties, 
het VFonds, het Nederlands Instituut 
voor Militaire Historie, etc.

Herdenken 
De negen oud collega’s, wier namen op 
het UNIFIL monument in Havelte staan, 
hebben tijdens onze missie het hoog-
ste offer gebracht, hun leven. Unifillers 
hebben daar het diepste respect voor. 
Zij en hun families/nabestaanden ver-
dienen voor altijd ons respect en onze 
aandacht. Nabestaanden worden meer 
betrokken bij activiteiten. Wij geven 
zichtbaar blijk van respect door bij de 
jaarlijkse herdenkingen in Amsterdam, 
Loenen en bij het Monument te Havel-
te als eenheid of delegatie aanwezig te 
zijn. Betrokken, trots en representatief! 
Unifillers worden in toenemende mate 
gevraagd om te fungeren als erewacht 
bij een uitvaart met veteranen-eer van 
een overleden Unifiller. 

Ondersteuning 
Het Landelijk Zorgsysteem Veteranen 
(LZV) kent een nuldelijnsondersteu-
ning component. Het VP is opgedra-
gen de nuldelijnsondersteuning uit 
te voeren en voor de toekomst te ver-
ankeren. Nuldelijnsondersteuning is 
steun dichtbij, Unifillers die dus andere 
Unifillers helpen. Op de website en 
in de Dubbel Vier staat een overzicht 
van de landelijke dekking van onze 
nuldelijnsondersteuners.  

Ereleden NUV
Louis Verhoeven  (2013)
Berry Diestelhof  (2016)
Hans van Lent  (2016)

Bestuursleden NUV
Voorzitter:  Yeb-Jan Joustra
voorzitter@unifilvereniging.nl 

Secretaris:  Verdi van Hilten
secretaris@unifilvereniging.nl 

Penningmeester en ledenadministratie: 
Sjak Neelen
penningmeester@unifilvereniging.nl
Ericalaan 16, 6086 CV  Neer
Tel. 06-21535205

Lid bestuur (Merchandising en 

De activiteiten van de NUV worden mede 
mogelijk gemaakt door een bijdrage van 
het vfonds.

activiteiten): Berry Diestelhof
merchandising@unifilvereniging.nl
tel. 0575-520435

Lid bestuur (activiteiten): Joop Hoek
activiteiten@unifilvereniging.nl 
Tel. 06-54631686

Commissieleden NUV
Redactie Dubbel Vier
redactie@unifilvereniging.nl

Social Media: Hans van Lent

Adviseur nuldelijnsondersteuning: 
Erik van Till

Nuldelijnszorg en Sociaal Fonds: 
Cees van Ingen

Commissie van Beroep: Fred Krijnen, Marvin 
Kuiper, Jan van Halen
cvb@unifilvereniging.nl 

Webmaste: www.unifilvereniging.nl
Bart van Lier, Pieter Mielen, Sjak Neelen, 
Dick Bronder
webmaster@unifilvereniging.nl
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Van de voorzitter (a.i.)

Beste Unifiller, geachte lezer,

Ik ben blij dat deze Dubbel Vier u weer heeft bereikt. Kees Hendriks en zijn mede 
redactieleden/schrijvers/fotografen zijn erin geslaagd om ook deze editie bij de 
drukker te krijgen. Dat betekent dat alle posten redactioneel weer min of meer 
zijn bezet. Kees Hendriks komt uit IJmuiden en heeft ons half mei toegezegd de 
uitdaging aan te gaan om de DV te gaan maken.

Organisatorisch
Op de ALV van 17 maart namen we afscheid van Yeb-Jan Joustra als bestuurslid/
voorzitter en Erik Kuiper als commissielid/redacteur DV. Wij zijn beiden veel dank 
verschuldigd voor hun inzet en opbouwwerk, op vele vlakken, in de afgelopen 
jaren. Wij wensen deze heren, namens alle leden, veel succes voor de toekomst en 
hopen hen te blijven ontmoeten op onze activiteiten.

Ondertussen is de adviescommissie aan het werk getogen om een beeld te 
schetsen hoe onze vereniging er idealiter in de toekomst uit moet zien, en wat de 
voorwaarden daarvoor zijn. De commissie die door het bestuur is benoemd bestaat 
uit de heren E. Baron van Till, R. Kreijns en J. Leenslag

In de tussentijd bekleed ik ook de rol van voorzitter in het bestuur. Tot dat we de 
organisatie en het bestuur weer hebben versterkt met nieuwe mensen en de functies 
wellicht herschikt worden. Op de ALV van zaterdag 6 april 2019 komen we met 
concrete voorstellen daartoe. Onderwerpen zoals toekomstig verenigingsbeleid, 
communicatie, Dubbel Vier en de website verdienen meer dan onze aandacht.  
Indien u tijd heeft en deze onderwerpen interesseren u als toekomstig commissielid 
of bestuurslid bel me dan op M 06-21535205. Wellicht kunt ook u iets betekenen 
voor onze vereniging?

Op 31 januari spraken we onze externe communicatie adviseuse Adrienne.  Zij gaat 
onze NUV-website inhoudelijk de aandacht geven die het verdiend. We blijven 
onze agenda vullen met nieuwe items en nieuwsberichten. Maar de permanente 
berichten en oude berichten dienen op de schop genomen te worden en van een 
frisse kleur te worden voorzien. Of indien nodig belanden ze in de prullenbak. 
Uiteindelijk is de website de bron van alles wat je als lid zou willen weten over de 
UNIFIL-vereniging. In het 2e halfjaar gaat ze aan de slag.

We gaan ook nog War Child, mevrouw Gwen Buiteweg in juni bezoeken op haar 
hoofdkwartier in Amsterdam. Wellicht krijgt onze actie met betrekking tot de 
landenpin Libanon/Nederland nog een vervolg.

Activiteiten
Het afgelopen halfjaar wordt gekenmerkt door talloze activiteiten die afgetrapt 
werden in Eindhoven tijdens de Libanonontmoetingsdag van 13 januari 2018. 
Velen van jullie nemen zich dan de moeite om af te reizen naar Eindhoven. Niks 
speciaals, leuk programma. Met als bijzonderheid de Afrikaanse dames die ons van 
een maaltijd hebben voorzien, en die veteranen toch wel bijzonder interessante 
mannen vonden.

Sterke verhalen bereiken mij ook vanuit Havelte als het over de oefening Blauw 
Koord gaat. In een steeds weer wisselende bezetting slaagt Joop Hoek erin om een 
afvaardiging van de Nederlandse UNIFIL-vereniging in Havelte te krijgen. Iedereen 
die nieuw ingetreden is bij het 44Painfbatt/RI JWF nam deel op 17 en 18 april aan 
deze oefening. De Blauwe koorden werden door onze leden uitgereikt aan de 
deelnemers. Ook onze nieuwe BA van het 44Painfbatt/RI JWF zal er in de toekomst 

Colofon
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UNIFIL Vereniging
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Redactie redactie@unifilvereniging.nl

Adreswijzigingen
Alleen schriftelijk doorgeven aan:
Ledenadministratie NUV 
S. Neelen
Ericalaan 16
6086 CV  Neer

Adverteren in de Dubbel Vier
Ondersteun het werk van de vereniging 
en adverteer in de Dubbel Vier. De 
Dubbel Vier wordt niet alleen thuis door 
de leden van de vereniging gelezen, 
maar is steeds meer te vinden in 
openbare en veteranengelegenheden.  
Dat maakt het nemen van een adverten-
tie des te interessant voor u/uw bedrijf. 
Laat u informeren over de mogelijk-
heden redactie@unifilvereniging.nl en 
penningmeester@unifilvereniging.nl

Aanleveren kopij en fotomateriaal
Graag ontvangt de redactie artikelen 
en foto’s voor de Dubbel Vier. Bij 
het aanleveren van foto’s: graag in 
voldoende formaat in verband met de 
drukkwaliteit. 

De redactie behoudt zich het recht voor 
ingezonden stukken in te korten of om 
er veranderingen in aan te brengen.

De artikelen in de Dubbel Vier hoeven niet 
noodzakelijkerwijs de zienswijze van het 
bestuur weer te geven.

Overname artikelen
Overname van artikelen is toegestaan 
met bronvermelding en toezending 
van een exemplaar aan adres van de 
secretaris. 

Inleveren kopij voor de Dubbel Vier
De deadlines voor de Dubbel Vier staan 
vermeld op de website van de NUV.

De deadline voor Dubbel Vier 3-2018 
is 17 augustus 2018Lees verder op pagina 4 >>
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aan moeten geloven. Bart Lambriks komt uit Zuid-Limburg en 
heeft op 25 april Jan Haans opgevolgd die naar Amersfoort is 
vertrokken. Na de dodenherdenking in Havelte hebben we al 
kort kennis gemaakt met hem en zijn echtgenote.

We waren met de vereniging aanwezig op de 10e Veteranen 
dag in Assen. Volgens Berry ontmoet je daar weer mensen die 
je normaliter niet op andere activiteiten tegen komt. Wij zijn 
er graag.

Vervolgens heb ik mijn Tour of Duty gedaan als nieuwe 
voorzitter ai. Met René Vroomman ben ik naar herdenking 
Ereveld Loenen, herdenking Havelte en het Defilé in 
Wageningen geweest en eraan deelgenomen. Je spreekt dan 
veel met leden die het als een eervolle taak zien om bij al 
deze activiteiten aanwezig te zijn. Ik moet eerlijk zeggen dat 
het indrukwekkend was om erbij aanwezig te zijn. Mensen 
ontmoeten en verbinding maken met leden uit Den Helder, 
Maastricht, Delfzijl en Vlissingen. 

Tijdens deze Tour waren we in de nacht van 4 op 5 mei te gast in 
Havelte op de kazerne. Als ze ook nog roomservice aanbieden, 
kunnen ze er een bord van der Valk Hotel ophangen. Het was 
top!

De wandelaars zijn onderweg naar de vierdaagse in Nijmegen. 
We wensen ze veel succes met de trainingen waar de eerste in 
Geldermalsen tijdens de bloesemtocht van start ging.

Op zaterdag 19 mei ging Joop Hoek onze S3 met zijn 
motortoertocht van start voor Unifillers. De aanmeldingen 
waren talrijk. Vooral veteranen buiten de vereniging wilden 
zich aanmelden. Helaas konden die niet deelnemen door 
voldoende belangstelling van uit de vereniging. Het was een 
geslaagde dag met een bijzondere activiteit waar UNIFIL-
veteranen elkaar weer konden ontmoeten.

Voor het defilé NLVD in Den Haag op zaterdag 30 juni hadden 
zich op 1 mei 2018 al 180 deelnemers aangemeld. Het is 
jammer dat het VI in Doorn zo vroeg de inschrijving heeft 
gesloten. Veel Unifillers beslissen pas in een later stadium 
dat ze aan de NLVD willen deelnemen en zijn in deze altijd 
later. En hebben zich nog niet opgegeven voor de deadline. 
Talloze telefoontjes en mails hebben we inmiddels gehad 
van mensen die zich alsnog willen opgeven voor deelname 
aan het defilé, consumptiebonnen, lunchpakket en maaltijd 
bon. Het bezoeken van de NLVD 2018 en het deelnemen 
aan het defilé is geen enkel probleem. Met betrekking tot 
consumptiebonnen, lunchpakket en maaltijd bonnen zijn 
we nog in gesprek. We hebben echter geen garantie op een 
succesvolle bemiddeling.

Alle Unifillers zijn welkom om deel te nemen aan de NLVD in 
oud groen, oud DT, wandeltenue, VT, of gewoon als burger met 
blauwe baret. Zorg voor een keurige uitstraling van je zelf. En 
weet je niet meer precies waar wat moet komen op je tenue. 
Raadpleeg dan de NUV-website veteranenzaken/tenue. 
Ik hoop u in grote getalen te mogen ontmoeten om de 
vereniging aan het Nederlandse volk te presenteren in Den 
Haag als grootste deelnemer in het defilé. Vorig jaar hadden 
we 206 deelnemers in 6 pelotons opgedeeld die aan het defilé 
hebben deelgenomen. En de route over lange Voorhout – 
Kneuterdijk – Spui –  Herengracht hebben gelopen. De dag 
is indrukwekkend vol met toeschouwers in de stad langs de 
route en op het Malieveld waar we elkaar ontmoeten. Op deze 
plek word je (h)erkend als veteraan.

Ik wens u veel leesplezier en zeg tot ziens in Den Haag
Met Blauwe Groet,

Sjak Neelen
Voorzitter (ai)

Stil zitten is niet mijn ding…

Nou ja, dat is eenvoudig roepen zal menigeen denken. En dat 
klopt, maar ik moet toegeven dat ik graag bezig ben en altijd 
wel met een paar ideeën in mijn achterhoofd rondloop. Die 
ideeën ontstaan spontaan en sommige verdwijnen vanzelf 
weer omdat ze gewoon niet haalbaar zijn. Maar als iemand 
tegen mij zegt: “Dat gaat jou niet lukken”, dan ben ik wel 
getriggerd om er nog eens extra naar te kijken. 

Gelukkig heb ook ik momenten dat ik mij zelf weet te 
motiveren, omdat ik een bepaald idee als een geweldige 
uitdaging zie. Dan steek ik er van meet af aan veel energie 
in. Als de wil er is en doorzettingsvermogen kunnen we veel 
meer bereiken dan we zelf vooraf kunnen bedenken.

Door toeval ( of bestaat toeval toch niet? ) ben ik in 2007 
met een groep mensen begonnen aan het schrijven van 
een geschiedenisboek over de buurt waar ik al ruim 20 jaar 
woon. Met zeven schrijvers hebben we er zeven jaar lang aan 

gewerkt. Een lange tijd, maar wel met een mooi eindresultaat, 
het boek ‘Gewoon Averlo en Frieswijk’. Dat resultaat zorgde 
ervoor dat ik met overtuiging het boek over mijn eigen leven 
ben gaan schrijven en zo verscheen in 2017 ook het boek 
‘Libanon 1980 vakantieland?’. 

Tijdens het schrijven van het boek kocht een maat van mij, 
Peter Broek, een groene Nekaf naast het feit dat hij al een 
YA128 had in UNIFIL uitvoering. Bij het doorspitten van een 
groot aantal fotobestanden uit de UNIFIL tijd kwam ik met 
regelmaat een foto tegen waarbij ik in diverse voertuigen 
door het gebied scheurde, of werd gereden moet ik eigenlijk 
zeggen. 

Een foto in het bijzonder bleef mij vooral bij. Dat dat was 
die van mijzelf in de Nekaf met UNIFIL nummer 1091. 
Gefascineerd door de transformatie van de groene Nekaf 
van Peter ging ik langzaam op zoek naar een opknapper. 
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Van de penningmeester

Nieuwe leden
Wat mij opvalt de laatste periode is dat er een stroom nieuwe 
leden inschrijft als NUV lid. Elke week schrijven wel een of 
meerdere leden in. Bij navraag blijkt dat de nieuwelingen 
contact hebben met onze leden, en dan toch overstag gaan. 
Of er staat een reünie of andere bijeenkomst gepland wat 
aanleiding is om zich op te geven. Een lid was van mening dat 
hij alleen medals in de webshop kon bestellen als hij lid was. 
Toen ik hem mededeelde dat je daar geen lid voor hoefde te 
zijn wilde hij toch lid worden. Hij was zwaar onder de indruk 
van de snelle levering uit voorraad. Hij had er al maanden naar 
gezocht om zijn verloren gegaan bezit te vervangen. Verhalen 
en anekdotes die het bestuurswerk waarde vol maken. 
Dienstbaar aan onze leden.

Internationale contacten
Maar we hebben niet alleen contact met onze leden in NL 
maar ook met onze leden die elders in de wereld wonen. En 
met Unifillers uit Ierland. Hun bezoek staat weer gepland op 
30 juni in Nederland. Thans hebben we een rechtstreekse 
lijnverbinding opgezet met Noorswegen (Oslo). The 
Norwegian Veterans Association for International Operations 
met 14.000 leden in Noorwegen.  Onze contactpersoon Svein-
Erik in Oslo stuurde ons wat merchandise, boeken en twee 
uitgaves van hun dik gevulde blad. Doel van deze contacten is 
dat zij onze Dubbel Vier krijgen en wij hun twee maandelijks 
blad. Graag zouden wij hen bezoeken in Oslo, maar er is nog 
teveel werk aan de winkel in Nederland om onze vereniging 
op het juiste pad te houden. 

Leden aantallen
De tellerstand ledenadministratie staat thans op 1.315. In mei 
2018 hadden 43 leden hun contributie nog niet voldaan. Als 
ze bij het drukken van dit blad de contributie niet hebben 
voldaan, lezen ze deze teksten niet meer.  Niet betaald is ook 
geen Dubbel Vier.

Ledenadministratie
In de editie Dubbel Vier 2017 nummer 1 op bladzijde 26 
hebben we melding gemaakt dat Iris van de UNIFIL bezig was 
om Unifil-leden per mail te benaderen om de adresbestanden 
te optimaliseren.

Iris heeft deze taak gedeeltelijk uitgevoerd, maar niet afgerond. 
Het grootste probleem is dan ook dat we over onvoldoende 
mailadressen beschikken. En de mailadressen die we hebben 
zijn vaak verouderd zodat de post niet wordt bezorgd. Of het 
adres is niet meer in gebruik en de mail wordt niet gelezen 
dan wel beantwoord.

Uiteindelijk mogen we constateren dat de update van de 
ledenlijst adres molen is vastgelopen en dat er geen beweging 
meer in zit.

Wat we wel goed voor elkaar hebben gekregen in de 
ledenadministratie van de laatste 19 jaar zijn de militaire 
registratienummers (reünie 2014). Namen en adressen voor de 
verzending van de Dubbel Vier. En de bankrekeningnummers 

voor incasso van de contributie zijn ook naar de laatste stand 
van zaken bij elk Unifil-lid die een machtiging heeft afgegeven.
Vanaf 2012 leggen we ook stelselmatig vast wanneer dat in de 
adres regel de laatste mutatie heeft plaats gevonden. Vanaf 
dat jaar koppelen we ook aan de leden terug wat en hoe we 
het in de ledenadministratie van het betreffende lid hebben 
vastgelegd.

Van de overige data weten we niet of deze juist is. Reden 
voor ons om elk individueel lid met een brief te benaderen 
om eventuele onjuiste data in de ledenadministratie onder de 
aandacht te brengen van hem / haar te brengen.

De eerste 175 brieven met de titel “adresbestand onderzoek” 
zijn tot eind mei 2018 verzonden. Dat zijn de mensen waarvan 
we de laatste nieuwe mutaties tot 2006 hebben ingeschreven.
Oh ja ik heb nu goed geld uitgegeven voor de ledenadminis-
tratie. Het verzenden van 175 brieven is niet goedkoop ge-
zien de benodigde porto. Daarin tegen waren de blanco C5 
vensterenveloppen met plakstrip een gratis partij van mijn 
werkgever. Die waren nu na 9 jaar op! Reden voor mij om voor 
€ 272,25 een partij van 2.500 enveloppen te bestellen in de 
kleur UN blauw met wit UN logo en het afzender adres in wit. 
Dat scheelt mij weer een heleboel afzenderstickers plakken en 
die blauwe kleur van de enveloppen ziet er gelikt uit. Boven 
in het venster zie je ook nog een NUV gerelateerde brieftekst 
staan. Het past er allemaal precies in.

Dus als je een blauwe brief van mij krijgt wil ik geld van jou of 
data om de ledenlijst mee te vullen.

Merchandise
Hebben jullie Berry en Arie al ontmoet met hun merchandise 
stand ? Op de ALV hadden ze goede zaken gedaan maar in 
Wageningen hebben ze een top omzet gedraaid van € 1.200. 
Nog nooit was Wageningen qua omzet zo succesvol. Berry 
en Arie blijven hun voorraad goed aanvullen. De replica van 
de DIN is al een tijdje verkrijgbaar voor Unifillers. Nu heeft hij 
voor de mensen die hem maar bleven vragen ook een ISAF 
pin op de markt gebracht. Het is een eenmalige actie om 
ook die mensen van dienst te zijn van buiten de vereniging. 
Bijzonder is de badge 40 jaar UNIFIL die op de NLVD op 30 juni  
verkrijgbaar is. Met de aantekening op = op. 

Subsidie
Op 11 april bezochten we met drie man Wendy bij het VI in 
Doorn. Zij heeft ons de RFF Defensie regeling uitgelegd 
waar we voor de reünies dit jaar een beroep op kunnen 
doen. Het was een zeer leerzame bijeenkomst en Wendy 
is het aanspreekpunt voor de vereniging en de daar onder 
hangende organisaties.

Voor dit jaar hebben diverse individuele organisaties een 
beroep bij ons op deze regeling gedaan. De eerste was Peter 
van der Meulen op 5 mei 2015. 

Vervolgens kwam het convenant Vfonds aan bod. Blijkbaar 
was Wendy niet bijgepraat door het Vfonds want wij wisten 
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dat je op dat ogenblik alleen subsidie per onderdeel kunt 
aanvragen. En niet voor een jaar totaal aan activiteiten. Per 
onderdeel is lastig en heel arbeidsintensief. Wendy gaat voor 
ons navragen hoe we hier praktisch mee om kunnen gaan 
richting Vfonds.

De financiële ondersteuning VP hebben we al aangevraagd 
voor het maximum ad € 325 voor dit jaar.

Stichting UNIFIL Reünie
Op 23 maart 2018 is de stichting opgericht met als doel de 
reünie in 2019 te organiseren. Op het ogenblik ben ik daar het 
enige bestuurslid/voorzitter van. Ik sprak in Wageningen de 
potentiele nieuwe penningmeester van de stichting Fred van 
der Ploeg. Hij had er zin. 

Joop Hoek is onze liaisons officier van uit het bestuur 
naar de Stichting. Op 12 juni komt de delegatie die het 
toekomstige stichtingsbestuur gaat vormen naar Houten 
voor de bestuursvergadering om hun plannen te ontvouwen. 
Waarschijnlijk gaat het dan over de datum, locatie, offertes en 
prijs die leden en niet leden betalen voor deze activiteit. 

We hebben in de afgelopen 5 jaar een bedrag gespaard om de 
stichting mee te geven als bruidsschat en hun start. 

Vervolgens zullen er subsidies aangevraagd moeten worden. 
Sponsors geworven, en entreekaarten worden verkocht in de 
ticketshop. Er is nog veel werk te verzetten.

Mijn dank
Aan diverse mensen die mij telefonisch dan wel per mail mij 
hebben bijgestaan met raad en daad in de afgelopen periode 
dat ik voorzitter ai ben. Met enkele van hen heb ik al jarenlang 
contact op diverse vlakken. Nu blijkt hoe waardevol het is om 
met mensen goede contacten te onderhouden en dat je kunt 
terugvallen op hun raad en meningen.

Met blauwe groet,
Sjak Neelen
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Terugblik Reunie 24-03-2018 Charly-Compagnie 81-2 
 

Terug naar huis. 24-03-1982.
Geroteerd, afscheid genomen van Libanon, weg gegaan uit 
Beirut met 20 graden en koud en kil geland op Schiphol met 
een temperatuur van zo’n 4 graden. Wij komen terug van onze 
missie Libanon en worden op gewacht door vele familie en 
vrienden. Wat een drukte en met mijn hersencellen nog steeds 
in het verscheurde land Libanon…moet ik mij verheugen op 
deze terugkeer?
 
24-03-2018.
36 jaar na onze terugkeer een reünie van compagnie 81-2 op 
het oude adres Johan Willem Friso-kazerne aan de Balkweg 3 
te assen. Wat een voortreffelijke locatie en het weer was top 
voor Maart! 

Al die oude maten en gelijk weer die sfeer en kameraadschap. 
81-2 GOED! Na het welkomstwoord van onze C.C. Ruud 
Vermeulen werd de reünie geopend. Op de exercitieplaats 
voor gebouw C werd begonnen met de herdenking van de 
maten die niet meer onder ons zijn. RESPECT!

Hier werden ook diverse d.i. Nobelprijs uitgereikt door onze 
C.C. Ook hier heb ik zelf voor gekozen en was er door geraakt! 
Geweldig om mee te maken met een lach en een traan.
De compagnie-gebouwen konden worden bezocht waar we 
toen die tijd woonden, sliepen, lachten en huilden. Diverse 
oefeningen werden besproken zoals Fox-Terrier, Hazewind, 
Oostdorp, Vogelensang en natuurlijk Pantserstorm!

Na deze mooie hereniging genoten van een blauwe hap wat 
goed viel! Hierna was het tijd voor een sapje en sterke verhalen 
en diverse foto-albums kwamen tevoorschijn.

Ik heb genoten met de maten en er nog een nachtje er aan 
geknoopt in een hotel in de buurt.

Maatjes bedankt en graag tot de volgende keer!

Groet,
Wouter Bolder.

Onze compagnie’s commandant Ruud Vermeulen

Onze C.S.M. Jan de Vries.

Ralph Emmel, Wouter Bolder en Yvonne Bolder
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Oproep! 
Samen uit, samen thuis.

Met veel plezier wordt de Dubbel Vier gemaakt voor u allemaal en 
hopelijk ook met plezier gelezen. Daar gaan wij in ieder geval zeker 
van uit. Maar we kunnen het niet alleen.  We zetten een hulplijntje uit.

De Dubbel Vier is naarstig op zoek naar redactieleden. We doen 
meer dan alleen teksten checken en de “speelfouten” eruit halen. 
Naast dit redactiewerk is er volop ruimte om je EI kwijt te kunnen. 
Creativiteit, feitenonderzoek, verslaglegging van bijeenkomsten en 
evenementen en op zoek naar interessant nieuws zijn onderwerpen 
die de revue passeren. Er zijn volgens mij genoeg Blauwe Baretten die 
iets te vertellen hebben. 

Mocht het schrijven je wat minder liggen maar je hebt “het verhaal” en dit kan een mooie bijdrage zijn voor de Dubbel 
Vier? Schroom niet en neem contact met ons op. Denk aan libanon ervaringen, mooie maten-contacten die uit zijn 
gemond in een mooie vriendschap? Vaak zijn die verhalen er zeker maar ben je jezelf niet bewust van een eventuele 
nieuwswaarde.

Ik hoop dat dan meer “maten” inspiratie opdoen en een paar uurtjes willen besteden aan de Dubbel Vier? U bent van 
harte welkom! Bij vragen en of belangstelling, neem svp contact op met Sjak Neelen en of ondergetekende. Wij horen 
graag van jullie!

Kees Hendriks

recogtech.com

PALM-ID
aderpatroon herkenning

■ Toegangscontrole

■ Identifi catie

■ Bezoekersregistratie

■ Verifi catie
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Even voorstellen,

Ik wil mij graag aan u voorstellen. Mijn naam is Kees Hendriks 
en ik ben recent bij Dubbel Vier begonnen als redacteur. 
Aanleiding was de oproep die op de site van de Unifil vereniging 
stond. Men was naarstig op zoek naar redactieleden voor 
de Dubbel Vier. Mocht je overigens zelf ook belangstelling 
hebben, deze oproep is nog steeds van kracht. 

Het is wel even lastig voor mij om zo op een rijdende trein te 
springen. Erik Kuiper heeft altijd prachtig werk afgeleverd en is 
een factor van betekenis voor de D4 geweest. Aan een nieuwe 
lichting, zeg maar 18-05, de taak en kans om zijn mooie werk 
voort te zetten.

Even in het kort; Naast mijn werk eerder op de ambulance en in 
het onderwijs schrijf ik voor veel organisaties en adviseer deze 
over het voorbereiden op crises. Logischerwijs hoort daar het 
een en ander aan schrijfwerk bij, vandaar mijn bijdrage aan 
deze redactie. Crisisbeheersing is dus mijn tak van sport. 

Bij alle hulpdiensten en crisis-gerelateerde organisaties 
verzorg ik, samen met een aantal collega’s, training, scholing 
en, als het lukt, een welgemeend advies. Afgelopen week nog 
op de kazerne van Vught twee dagen mogen oefenen met het 
onderwerp CBRNE. (Mooie afkorting; even googelen vrienden) 
Het zo rond lopen en oefenen op een kazerne geeft mij toch 
altijd weer een prettig gevoel. Iets van herkenbaarheid ofzo. Ik 
ben altijd wel een soort van trots op die jonge gasten als ik ze 
zie oefenen en als ik ze spreek.  

Achteraf gezien, maar nooit verwacht,  zat Crisisbeheersing er 
vroeg in blijkbaar. Nooit gerealiseerd. Maar was de inzet van 

ons indertijd ook niet een vorm van crisisbeheersing? Als ik 
daar op terugkijk zijn daar zeker herkenbare onderdelen. In 
ieder geval, een prima tijd daar in Libanon. 

Als 18 jarig dienstplichtige, net als velen, ben ik in Assen 
opgeleid om daarna in Libanon de andere zes maanden zinvol 
uit te dienen. Drie maanden op een van de bovenposten 
en daarna richting het PLO-gebied.  Dat zijn toch mooie 
ervaringen. Wist je van te voren echt waar je aan begon? 
Dat is lastig terug te halen. Ik herinner mij wel een aantal 
samenkomsten bij het PMT en KMT. Daar werd informatie 
verstrekt, maar in welke hoeveelheid en andere details zijn 
mij ontschoten. Wellicht dat enig opportunisme past bij een 
18 jarige? We gaan het wel zien was denk ik het credo voor 
mijzelf.  

Een andere reden om iets te willen betekenen voor Dubbel 
Vier is een aangekondigde reünie van de C-Compagnie 81-5 in 
september. Op Facebook verschenen leuke foto’s en verhalen, 
dat geeft toch ook wel een drive om je te willen inzetten. 
Herkenbaar?

Bijgevoegd een groepsfoto Libanon en een foto van mijn 
andere rol tijdens veteranendag in Den Haag.

Ik wens u in ieder geval veel leesplezier met deze verse Dubbel 
Vier en kijk uit naar een verdere of hernieuwde kennismaking  
met de Libanongangers. Graag tot snel!
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Monuta team bijzondere uitvaarten
Wij zijn 24 uur per dag bereikbaar op 055 - 527 42 77.
Kijk ook op www.monuta.nl/veteranen

“ Erkenning en waardering staan 
voorop bij onze dienstverlening”
Veteranen hebben een bijzondere status in Nederland. Monuta wil graag iets 
terug doen voor die mensen die zich hebben ingezet in dienst van de vrede. Daarom 
ont wikkelden we de Monuta Veteranenuitvaart. Om recht te doen aan het bijzondere 
verleden van veteranen. Een veteranenuitvaart is een uitvaart met bijzondere elementen 
die te maken hebben met het verleden als veteraan. Het team bijzondere uitvaarten van 
Monuta heeft alle kennis in huis om een veteranenuitvaart te verzorgen. De teamleden 
zijn bekend met verschillende protocollen, ceremonieel en onderscheidingen.
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Oefening blauw koord

De militairen van 44 Pantserinfanteriebataljon zijn te herkennen 
aan het blauwe ‘Libanonkoord’. Daarmee benadrukken zij de 
onderlinge saamhorigheid en het regimentsgevoel. Op 17 
april 2018 hebben 17 mannen van ons regiment met succes 
de oefening “ Blauw Koord” doorstaan. Hierdoor hebben deze 
mannen zich definitief genesteld in onze JWF familie. Dit ging 
echter niet zonder slag of stoot.

Het Libanonkoord herinnert aan de tijd dat Nederland 44 
Panterinfanteriebataljon (naast de NAVO-taak) permanent 
beschikbaar stelde voor VN-taken. Vanaf 1975 droegen de 
pantserinfanteristen na voltooiing van het trainingsprogramma 
het blauwe koord op het uniform. Dit fluitkoord staat symbool 
voor de beschikbaarheid voor ‘blauwe’ VN-taken. Actief 
dienende regimentsleden krijgen het fluitkoord pas nadat zij 
de oefening Blauw Koord met succes hebben afgerond. Hierbij 
moeten zij hun fysieke en mentale bekwaamheid tonen. Ook 
moeten zij laten zien voldoende kennis van het verleden van 
het regiment en zijn voorgangers te hebben.

Op dinsdag morgen om half 10 sprak onze Bataljons Adjudant, 
Jan Haans, de manschappen toe en legde uit wat er van 
hen verlangt zou worden de komende uren. Het werd een 
emotioneel betoog over het belang en de betekenis van het 
blauwe koord. Vervolgens werd het verhaal van soldaat van 
Wel aan de manschappen verteld. Zoals bekend is hij onwel 
geworden tijden de oefening en helaas overleden. Dit was 
voor onze BA een speciaal moment omdat dit zijn laatste 
Blauw koord oefening was. Hij neemt na drie jaar afscheid 
als BA en verruilt Havelte voor Amersfoort. Bart Lambrichts 
neemt zijn taak vanaf 25 april 2018 over. Bart diende dus deze 
bewuste dinsdag zijn blauwe koord te veroveren. Verdeeld in 
twee groepen gingen we om half 10 onderweg.  Beide groepen 
werden geacht een parcours af te leggen en 12 opdrachten 
te voltooien. Waar de ene groep de opdrachten van 1 t/m 
12 startte de andere groep in tegenovergestelde richting. 
Op de onderdelen zoals een droog en nat water oversteek, 
handgranaat werpen, en je verplaatsen op munitiekisten 
zonder de grond te raken moesten de mannen laten zien goed 
samen te kunnen werken. Het eerste uur was het nog rustig 
in de groep, je zag echter dat nadat twee opdrachten waren 
volbracht het groepsgevoel groeide. De meeste mannen in 
de groep kenden elkaar voorafgaand aan de oefening niet 
maar lieten zien goed met elkaar te kunnen werken. Het is 
bijzonder om te zien hoe dit groepsgevoel zicht ontwikkeld. 
Gedurende de tocht moesten de mannen ook laten zien het 

nieuwe regimentsboek gelezen te hebben. De vragen die bij 
de posten gesteld werden waren te vinden in het boek. Soms 
moest het boek ook even geraadpleegd worden. Alle goede 
antwoorden leverden een letter op die na 12 opdrachten drie 
woorden vormden.

Na een mars van ongeveer 26 km kwamen de twee groepen 
bijna gelijktijdig weer op de kazerne aan. Moe maar voldaan 
werd de tent opgezet om nog een paar uur te slapen. Om 
half 8 op woensdagmorgen was het weer appel waarmee de 
oefening door Jan Haans werd afgerond. Iedereen heeft de 
eindstreep gehaald en dat is een mooi resultaat. 

Om vier uur woensdagmiddag was het aan Unifil veteranen 
Herman Boon, Fred van de Ploeg, Fred Bodegom en Erick 
van de Wouw om de koorden in een mooie ceremonie uit te 
reiken. Je zag het trotse gevoel bij de mannen toen ze het 
koord uitgereikt kregen. Tevens was het aan Jan Haans om zijn 
emotionele afscheidsspeech te houden. Hij benadrukte het 
bijzonder gevoel van ons regiment en dat we dit gevoel nooit 
meer kwijt mogen raken. Na het drinken van het gebruikelijke 
glaasje werd de ceremonie beëindigd en konden we aan het 
bier. 

Hiermee werden twee bijzondere dagen afgesloten.
Erick van de Wouw
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Een van ons / Unifillers met een passie en een verhaal.

Zoals iedereen regelmatig leest, zijn daar onder onze blauwe baretten genoeg leden te vinden met een mooi verhaal. Uiteraard 
zijn wij altijd op zoek naar nieuwe en interessante verhalen.

Wat is jouw passie? En is daar ook een linkje naar jouw Libanon-uitzending? Blauwhelmen zijn in elkaar geïnteresseerd en ons 
meenemen in jouw verhaal geeft herkenning en leest, niet geheel onbelangrijk, ook lekker weg toch? Twijfel je of jouw verhaal 
ertoe doet? Neem eens contact met ons op en deel je verhaal.  

Eerste Witte Anjer Prijs naar trainer buddyhonden voor PTSS’ers

DEN HAAG - De eerste Witte Anjer Prijs gaat naar Herman Pestman van het buddyhondenproject van KNGF Geleide-
honden. De feestelijke uitreiking vond donderdag plaats in het statige Hotel des Indes in Den Haag. De speciale prijs is 
in het leven geroepen door het Nationaal Comité Veteranendag voor mensen die zich inzetten voor veteranen.
Herman Pestman uit Zaandijk is medeverantwoordelijk voor het buddyhondenproject van KNGF Geleidehonden waar-
bij honden worden opgeleid om veteranen met een posttraumatische-stressstoornis (PTSS) te ondersteunen.

Herman Pestman winnaar Witte Anjer Prijs | Foto: Nationaal Comité Veteranendag

Herman werd genomineerd door KNGF-collega en veteraan 
Kees: ‘Herman neemt onze opleidingshonden in huis, traint ze 
en geeft workshops aan cliënten. In korte tijd heeft hij zich de 
problematiek van onze doelgroep eigen gemaakt. Hij bereikte 
dat de buddyhond algemeen geaccepteerd is als hulpmiddel 
voor mensen met PTSS’. 

‘Positieve invloed op het leven’
Volgens voorzitter van de jury Jaap Rost Onnes heeft de 
winnaar het leven van een heleboel veteranen significant 
verbeterd. ‘De afgelopen vijf jaar trainde hij 35 buddyhonden 
die een nieuw thuis kregen bij veteranen met PTSS.’

‘Een hond biedt onvoorwaardelijke vriendschap en kan 
bijdragen aan de zelfstandigheid van hun baasje. Dit kan een 

enorme positieve invloed hebben op het leven een veteraan 
én op het gezin of zijn/haar omgeving’.

Winnaar vindt prijs fantastisch
Winnaar Herman Pestman is heel blij met de prijs, maar 
reageert bescheiden. ‘Voor mij is dit werk het mooiste wat ik 
kan doen. Vooral de combinatie met mensen is schitterend. 
Daar zit de beloning grotendeels al in, wat niet wegneemt dat 
ik het fantastisch vind deze prijs te mogen ontvangen’.

Herman ontvangt een van wit albast gemaakte witte anjer en 
is eregast tijdens Veteranendag op 30 juni. De jury verkoos de 
winnaar uit 110 nominaties.

Bron: Omroep West
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Welkom nieuwe leden
 
In de periode 27 februari tot en met 28 mei 2018 verwelkomden 
wij onderstaande Unifillers als nieuwe leden van de vereniging.
Wij hopen dat ze zich thuis voelen in onze vereniging.
Verbonden toen en nu.

Patrick  van Hout
Eddy   Nokhai
Rob   Moerman
Jan  vanOorschot
Johan   Tuijtel
Gert-Jan   Wolters
Frank   Jansdam
Titus   Steeneken
Eduard   Hoogland
Sjoerd   Barends
Jan  van den Berg
Rob   Talens
Jerry   Jacobs
Richard   Blom

Een deel uit het logboek van 7.6. Met dank aan Rianne.
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Motortocht Unifillers

Op 19 mei jl zijn een 26-tal unifillers, deels met aanhang, 
vroeg vertrokken om met elkaar een leuke motorrit te rijden. 
Deze rit was voor de tweede keer georganiseerd door onze 
NUV en zat, dat moet gezegd worden, strak in elkaar. Na een 
korte briefing waar onze reisleider even inzoomde op een 
aantal veiligheidsaspecten gingen wij van start. Terwijl de 
rest van Nederland is het zonnetje baadde was de start voor 
ons enigszins nat. Rustig aan dus was het devies. De briefing 
was dus niet voor niets. Een grote groep motorrijders die 
gedisciplineerd met elkaar onderweg gingen. Best wel leuk 
om zo eens met elkaar te oefenen in het effectief en veilig 
rijden. Kadootje dus.

De route was divers. Een mooie route over heidevelden, door 
bosgebied en langs het, voor ons, wel bekende Harskamp. 
Bij deze locatie een korte stop om de inwendige mens te 
versterken. Dat is ook wel het moment om toch even nader 
kennis te maken met elkaar. Ook al ken je elkaar niet allemaal, 
de saamhorigheid is toch wel een dingetje hoor. Even een 
babbel met je buurman en je raakt gefascineerd door wat hij 
vertelt. Uiteraard Unifil gerelateerd, daar zaten leuke verhalen 
en anekdotes in. 

Na een klein drankje, tijdens de laatste stop in Soesterberg, 
ging iedereen weer tevreden naar huis. 

Joop, Helmut, Richard en Paul, ontzettend bedankt voor het 
organiseren, de leuke route en, last but not least, een veilige 
afloop. Dat mag gezegd. Uiteraard ook dank aan onze sponsor, 
het veteranenplatform.

Tot een volgende keer, op naar de Unifil-motortoerrit nummer 
drie!

Kees Hendriks
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Lieve Mona,

Wie weet dit nog? Een actie in het weekblad Story in 1982 met een oproep om 
de boys in Libanon een hart onder de riem te steken. Dit kreeg indertijd veel 

landelijke bekendheid en leverde een stroom aan reacties op.

Op onze facebook pagina, Charlie 81-5, plaatste Rianne een foto van een envelop 
die nog bewaard is gebleven in haar bestand. Daar weten wij, 81-5, alles van. 

Maar wellicht ook nog andere lichtingen die dit hebben meegekregen en nog 
herkennen?

Deze willen wij niet onder de blauwe baret houden toch?

Wat was het verhaal indertijd. Ergens in de Story 1982 werd een oproep geplaatst 
in de rubriek Lieve Mona. Een oproep om de jonge mannen, de blauwe baretten, 
te ondersteunen door briefwisseling op te starten. Zeg maar, de eerste variant op 

chatten…..wisten wij veel?

En dat hebben ze geweten op de postkamers. Ladingen briefpapier overstelpten 
de postsorteerders. Aan hun ook de schone taak om ze te verdelen over de posten. 
En inderdaad kregen wij op de bovenpost ook een aantal brieven vanuit Nederland 
van veelal jonge meiden. Daar is ook de nodige correspondentie uit voorgekomen. 

Je moet wat toch?

Nu zijn wij heul benieuwd! Wat heeft het jou opgeleverd? Heb je hier nog 
leuke herinneringen aan? En…..heb je er nog wat aan overgehouden? Leuke 

vriendschappen of zelfs een relatie? 

Laat je het ons weten? Neem even contact met ons op via het bekende mailadres. 
We zien jouw reactie met belangstelling tegemoet.

redactie@unifilvereniging.nl
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Nederland kent als gevolg van de Veteranenwet (2012) sinds juni 2014 een 
Veteranenloket, waar veteranen en/of hun partners met hun vragen terecht 
kunnen. Het telefoonnummer van het Veteranenloket is 088 – 334 00 00. De 
verenigingen, ook de UNIFIL Vereniging, kennen veelal een nuldelijnsonder-
steuning. Maatjes onder elkaar voor elkaar, voor een luisterend oor en kame-
raadschappelijke hulp, Nuldelijnsondersteuning is een project van het Vetera-
nenplatform.

Nuldelijnsondersteuning

Hieronder de lijst met nuldelijnsondersteuners van de UNIFIL Vereniging. Cees van Ingen is voor de NUV de coördinator. Zit je 
verlegen om een praatje? Loop je ergens tegenaan? Schroom niet en neem eens contact op. 

Cees van Ingen  ZH/NBr.midden 06-24167686
Henk Baas  Fl./A’dam  06-39864658
Piet van Eekelen West Brab/Zlnd 06-40434536
Eike-Jan  Koster  Zuid-Holland 06-40439692
Jan Leenslag  Zuid-Holland 06-40500856
Hans van Lent  ZH/NBr.midden 06-28295477
Klaas  Mars  Ov.west/Fl. 06-51082753
Cor Aalbregt  Utrecht  06-12304236
Johannes Veltman  Gelderland 06-24165879

Henk de Wit  Groningen  06-51246516
Ico  Jongerden  Overijssel  06-84426710
Wim  van Beek  Gelderland 06-81321886
Gerrie  van Beek-Klaij Gelderland 06-81321886
Léon Heber  Limburg/België 06-53893297
Klaas  Zijlstra  Friesland  06-18696884
Edwin  Hissink  Noord-Holland 06-24794142
Marcel ter Voert  Geldeland/Overijssel 06-14063223
Albert  Zomer  Overijssel  06-15318939

Vierdaagse 
Nijmegen

Wij wensen onze Unifillers heel veel 
succes en plezier op de Nijmeegse 
vierdaagse en een mooie afsluiting op 
het blarenbal! Zet ‘m op!
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